
Fra: Konrad Risnes <Konrad@risneselektro.no> 
Sendt: fredag 19. januar 2018 09.25 
Til: Bente Kopperdal Hervik 
Emne: innspel til retningingslinjer ang prioritering ved utleige av Radøyhallen 
 
Hei Bente  
Såg det låg ute noko på R.K. sine heimasider ang prioritering ved utleige av Radøyhallen. 
 
Bør ikkje 17 Mai bør ha topp prioritet frå 16 Mai samt at då må og kjøkkenet i ungdomenshus vera 
disponibelt. 
 
Mvh 
 
Konrad R. 


